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Abstract (en)
At a papermaking machine, or a machine for the production of cardboard or tissue, where the web (1) is transferred from a continuous permeable
belt (3) to a continuous impermeable belt (2) the belts are pressed together at the transfer point. The impermeable belt has a smooth surface on the
side towards the web. The belts are pressed together by rollers (4), to give a linear force in the transfer gap between them of a maximum of 20 KN/
m. After transfer, the web together with the impermeable belt pass through a press or polishing gap between two press rollers (6).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur Übergabe einer Papier-, Karton-, Tissue- oder einer anderen Faserstoffbahn (1) von einem endlos
umlaufenden, permeablen Band (3) an ein endlos umlaufendes, impermeables Band (2) in einer Maschine zur Herstellung und/oder Veredlung einer
Faserstoffbahn (1). Dies wird dadurch ermöglicht, dass die Bänder (2,3) mit der dazwischen liegenden Faserstoffbahn (1) im Bereich der Übergabe
gegeneinander gepresst werden, wobei das impermeable Band (2) zumindest auf der, mit der Faserstoffbahn (1) in Kontakt kommenden Seite eine
glatte Oberfläche besitzt. <IMAGE>
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